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I. Zpráva Dozorčí rady pro Konferenci ČAST 2021 
Složení Dozorčí rady České asociace stolního tenisu.  

Dozorčí rada ČAST byla zvolena na volební Konferenci ČAST dne 13. 4. 2019 ve složení:  

Jiří Juřena – předseda   
Zdeněk Jirásek – místopředseda   
Petra Mergenthalová – členka   
Karina Vašinová – členka  
Josef Jungvirt – člen  

Činnost Dozorčí rady České asociace stolního tenisu  

Dozorčí rada je stálým orgánem provádějícím mezi konferencemi dozor a kontrolu nad 
majetkovým a finančním hospodařením ČAST i nad dodržováním Stanov ČAST a obecně 
platných norem. Mezi její nejdůležitější úkoly patří, mimo jiné, sestavení písemné zprávy k 
ročnímu hospodaření a roční uzávěrce ČAST za uplynulý rok včetně doporučení a k návrhu 
rozpočtu ČAST na příští rok včetně doporučení. Je třeba obecně konstatovat, že Výkonný výbor 
ČAST respektuje připomínky a doporučení DR týkající se rozpočtu a aplikuje je do 
zpracovávaných materiálů.  

Činnost Dozorčí rady České asociace stolního tenisu v sezóně 2020/2021  

Od poslední konference v červnu 2020 se dozorčí rada sešla celkem 4x, ale byla 
průběžně řada neoficiálních jednání, která se netýkala pouze problematiky rozpočtu. Byly 
provedeny, respektive budou provedeny minimálně 3 kontroly včetně zápisů (byla zveřejněna 
kontrola Minipingpongu v Ostravě a rovněž byl zveřejněn Protokol z 9. 12. 2020 týkající se 
podnětu pana Bělíka týkající se zařazování klubů do výkonnostních skupin), o třetí kontrole, 
respektive šetření bude pojednání dále. Všech jednání se zúčastnil předseda VV Zbyněk Špaček 
a místopředsedové Nikolas Endal a Jan Brothánek a dle potřeby místopředseda Petr Bohumský.  

Je třeba zdůraznit, že uplynulé období bylo náročné z hlediska rozpočtu z důvodu 
nekonání řady plánovaných a rozpočtovaných akcí a toto bylo spojené s náročným hledáním 
řešení, které by nepoškodily činnost ČAST v následujících obdobích. Dozorčí rada řešila, 
respektive bude řešit či se zabývat řadou podnětů – viz podnět pana Bělíka, polemika týkající 
se NTC v Havířově a v neposlední řadě otevřený dopis dozorčí radě od pana Brauna.  

Problematika rozpočtu se řešila na všech jednáních dozorčí rady za účasti členů VV – 
to je 18.11.2020, 6.2.2021 a na posledním jednání dne 15.5.2021, ze kterého jsou formulována 
stanoviska pro konferenci (samostatný materiál):  

- Při projednávání plnění rozpočtu za rok 2020 se DR shodla s názorem VV pokusit se o 
maximální využití rozpočtovaných prostředků zejména z kapitoly provozního 
financování a to formou předzásobení různým sportovním a dalším materiálem. Toto 
řešení je rozumné i z pohledu nejistoty budoucího financování sportu zejména z pohledu 
výše dotací ze státního rozpočtu 
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- Samozřejmostí s dopadem do rozpočtu byly vratky do státního rozpočtu u plánovaných 
domácích akcí, které se nemohly uskutečnit z důvodu vládních opatřeních a rovněž u 
zrušených zahraničních akcí  

- Na jednání DR a VV dne 6.února bylo DR odsouhlaseno rozpočtové provizorium na 
rok 2021 s tím, že DR bude včas předložen nový návrh rozpočtu (po akceptaci výše 
dotací ze strany NSA). Výkonný výbor zajistí proto běžné financování provozu ČAST 
v období od 1.1.2021 do doby akceptace výše dotací ze strany NSA z vlastních zdrojů 
tak, aby provedené měsíční výdaje odpovídaly 1/12 čerpání ročního rozpočtu 2020 

Další řešené oblasti ze strany Dozorčí rady ČAST  

Na jednání DR dne 9. 12. 2020 se řešil podnět pana Bělíka – protokol je zveřejněn na 
stránkách Asociace  

- Na jednání DR dne 6. února 2021 byla široce diskutována problematika NTC v 
Havířově a na základě požadavku dozorčí rady předložil výkonný výbor na jednání tři 
materiály, které by měly objasnit problematiku NTC Havířov – Stanovisko VV 
(respektive pana Endala) k NTC stolního tenisu Havířov, Smlouva o podmínkách 
financování a fungování NTC a Dohoda o uznání dluhu a splátkovém kalendáři. Ke 
všem materiálům předložila DR své zásadní připomínky a doporučila VV zveřejnit tyto 
materiály na stránkách Asociace  

- Na svém posledním jednání dne 15. 5. 2021 se dozorčí rada zabývala, mimo jiné, 
otevřeným dopisem pana Brauna, který upozorňuje na závažné události, které jsou 
spojené s celkovým chodem ČAST. Na toto jednání byl přizván celý VV a který 
reagoval na podněty obsažené v tomto dopise s tím, že dodá dozorčí radě písemně svá 
vyjádření (včetně pana Nedomy). Dozorčí rada bere tento dopis velmi vážně a přizvala 
pana Brauna na osobní jednání na 12. června do Havířova a pan Braun svou účast 
potvrdil.  

- Mimo výše uvedené problematiky byly diskutovány otázky o další budoucnosti soutěží, 
plnění podmínek pro tyto soutěže, strategie interní a externí komunikace, činnost 
komisí, domácí a mezinárodní akce atd.  

 

Zápisy ze všech jednání dozorčí rady včetně všech protokolů jsou zveřejňovány 
(respektive budou) na webových stránkách ČAST. Zástupci dozorčí rady se pravidelně 
zúčastňují jednání VV ČAST s aktivní účastí a diskuzí.  

Olomouc, 17. května 2021  

Ing. Jiří Juřena, v.r.  

předseda Dozorčí rady ČAST 
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II. Stanovisko Dozorčí rady ČAST k čerpání (plnění) rozpočtu 
asociace za rok 2020 

DR se tímto materiálem podrobně zabývala na svém jednání v sobotu 15.5.2021 v sídle 
ČUS v Praze na Strahově (Zátopkova 100/2) za účasti předsedy VV Zbyňka Špačka a 
místopředsedů VV Jana Brothánka, Nikolase Endala a Petra Bohumského. 

Čerpání (plnění) rozpočtu asociace je v podrobné formě rozvedeno v materiálu VV – 
Rozpočet ČAST a jeho čerpání za rok 2020. Rozpočet roku 2020 byl navržen jako mírně 
přebytkový, ale byl negativně ovlivněn pandemickou situací a to zejména omezováním 
sportovní činností ve vnitřních prostorách. Konečné čerpání rozpočtu ČAST pro rok 2020 je 
předkládáno v úpravách, na kterých se průběžně dohodovaly DR a VV (viz zápisy z jednání 
DR). Diskuze mezi DR a VV probíhala průběžně zejména z pohledu čerpání jednotlivých 
položek v souvislosti s rušením celé řady akcí jak mezinárodních tak domácích.. 

Celkové příjmy 48 651 668,40 Kč 

Celkové výdaje 47 953 027,55 Kč 

Přebytek 698 640,85 Kč 

Na základě výše uvedeného navrhuje Dozorčí rada ČAST delegátům Konference ČAST 
2021 přijmout následující usnesení: 

Konference ČAST schvaluje čerpání (plnění) rozpočtu ČAST za rok 2020. 
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III. Stanovisko Dozorčí rady ČAST k návrhu rozpočtu asociace na 
rok 2021: 

dle ustanovení článku 18.2 písm. b) Stanov ČAST. 

DR se tímto materiálem podrobně zabývala na svém jednání v sobotu 15.5.2021 v sídle 
ČUS v Praze na Strahově (Zátopkova 100/2) za účasti předsedy VV Zbyňka Špačka a 
místopředsedů VV Jana Brothánka, Nikolase Endala a Petra Bohumského. Návrh rozpočtu je 
koncipován jako vyrovnaný s úkolem šetřit vlastní zdroje. Na výše uvedeném jednání byla 
probírána situace ve vztahu k pandemii onemocnění COVID-19, zejména k čerpání některých 
programů. VV se musí průběžně zabývat a hodnotit čerpání položek, přijímat průběžná opatření 
a minimalizovat nebezpečí vracení účelových prostředků do státního rozpočtu. Návrh rozpočtu 
byl pravidelně projednáván s DR (viz zápisy z jednání DR), jejíž připomínky byly VV 
akceptovány včetně odsouhlasení provizorního rozpočtu a zabezpečení činnosti počátkem roku 
2021. 

Návrh rozpočtu asociace je v podrobné formě rozveden v materiálu VV – Návrh rozpočtu 
ČAST pro rok 2021. 

Celkové příjmy 47 011 922,51 Kč 

Celkové výdaje 47 011 922,51 Kč 

Rozdíl 0,00 Kč 

Na základě výše uvedeného navrhuje Dozorčí rada ČAST delegátům Konference ČAST 
2021 přijmout následující usnesení: 

Konference ČAST schvaluje předložený návrh rozpočtu ČAST na rok 2021. 

Konference ČAST dále ukládá VV ČAST předkládat návrh rozpočtu ČAST pro další 
období Dozorčí radě ČAST ve formě rozpočtového provizoria, pokud nebude možné předložit 
rozpočet definitivní, a to vždy do 31.1. běžného roku s tím, že DR zmocní VV k vyhlášení 
rozpočtového provizoria. 

Konference ČAST dále ukládá VV ČAST předkládat čerpání rozpočtu ČAST Dozorčí 
radě ČAST do 15.3. následujícího roku. 

Konference ČAST dále ukládá - u rozpočtových položek asociace nad 300 tis.Kč při 
předpokladu překročení čerpání o 10% k 30.9. běžného roku toto případné překročení 
konzultovat a zdůvodnit Dozorčí radě ČAST. 

 

Olomouc, 19.května 2021 

Ing. Jiří Juřena v.r. předseda Dozorčí rady ČAST 
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